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Název 2. zasedání finančního výboru
Datum konání 6.3.2019

Místo konání Zasedací místnost MÚ Šlapanice

Přítomni
Ing. Miroslav Staněk, Mgr. Alexandra Peschlová ,
Alena Maršálkově, Ing. Gabriela Riegerová , Ing. Petr Horák ,
Ing. Martin Adamec
Hosté: Mgr. Michaela Trněná

Omluven Ing. Eva Míčová , Ing. Jana Skácelová , Jaroslav Dano
Program Viz. níže

Obsah

Program:
1. Zahájení a schválení programu jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu
2. Investiční akce města v roce 2019
3. Nabídka investičního zhodnocení financí města
4. Dotace spolkům 2019
5. Kontrola IS
6. Diskuze členů FV - různé
7. Závěr

Průběh jednání:
1. Zahájení a schválení programu jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu

Jednání zahájeno v 17:35. Zapisovatelem určen Ing. Staněk, ověřovatelem bude Ing. 
Gabriela Riegerová. Předseda FV konstatoval přítomnost 6 členů FV, FV je 
usnášeníschopný.
Schválen program jednání.

Hlasování: 6 pro
Návrh schválen

2. Investiční akce města v roce 2019
Starostka prezentovala členům FV plánované investiční akce města na rok 2019 , včetně 
plánu nákupu nemovitostí nad 1 milion -  sýpka v areálu cukrovaru a pozemky za Penny 
od města Brna.

Připomínky a dotazy v diskusi:
- Ing. Petr Horák -  dotaz na akci přechody na ul. Nádražní 
Starostka -  realizovat se budou, je zdržení s vyjádřením kraje

- Ing. Martin Adamec -  dotaz na realizaci přechodu na ul. Boženy Němcové 
Starostka -  v roce 2019 bude projekt a stavební povolení, realizace v roce 2020

-P. Maršálková -  dotaz na provoz bazénu , byla oprava a stále nefunguje 
Starostka -  pro ZS funguje , není do konce týdne pro veřejnost

Vyhotovil
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Návrh usnesení:
FV bere na vědomí plánované investiční akce města na rok 2019.
FV doporučuje ZM zúčastnit se nabídkového řízení na odkup pozemků města Brna 
p.č. 3569/357 a p.č. 3569/395 v k. ú. Šlapanice u Brna s minimální nabídkovou cenou 
v rámci rozpočtových možností města.

Hlasování: 6 pro 
Návrh schválen

3. Nabídka investičního zhodnocení financí města
Mgr. Alexandra Peschlová seznámila členy FV s nabídkou finančního poradce na 
zhodnocení financí města.
Diskuze:

zhodnocení dlouhodobé , 3 roky
- nereálný úrok
- město bude fin. prostředky potřebovat
- p. Adamec prověří možnosti spořících účtů s větší variabilitou výběru financí 

Návrh usnesení:
FV nedoporučuje ZM zabývat se finanční nabídkou k zhodnocení financí města 

Hlasování: 6 pro 
Návrh schválen

4. Dotace spolkům 2019
Předseda FV seznámil členy FV se stavem přidělování dotací po zpracování úředníkem z FO. 
FV dle nově schválených pravidel přebírá úkoly pracovní skupiny a kontroluje dodržení 
postupu a harmonogramu. Letos bude drobné zpoždění se schvalováním v komisích.
V tabulce s výpočty z FO jsme doplnili některé nejasné věci a zbytek bude předán komisím, 
které přidělují další body. FV bude ještě jednou projednávat po projednání v komisích.

Návrh usnesení:
FV doplnil do tabulky výpočtů dotací na rok 2019 své připomínky a tabulku předává 
na FO k předání na projednání v komisích 

Hlasování: 6 pro 
Návrh schválen

Vyhotovil:

Podpis
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5 . Kontrola IS
Členové FV se seznámili se zprávou z kontroly IS vypracovanou určenou pracovní 
skupinou, také si prošli komunikaci předsedy FV s RNDr. Stanislavem Matýskem. 
Mgr. Alexandra Peschlová jako členka pracovní skupiny , která kontrolu prováděla, 
vysvětlila průběh kontroly a její závěry.
Návrh usnesení:

FV se dohodl, že se nebude dále zabývat kontrolou IS .
FV navrhuje, aby kontrolu provedl K V, který zprávu s připomínkami od RNDr. 
Matýska dostal a usnesl se , že kontrolu bude provádět.

Hlasování: 6 pro 
Návrh schválen

6 . Diskuze členů FV - různé
FV se dohodl na termínech jednáním FV a to vždy ve středu v 17:45 hodin.
Další termín jednání FV bude v dubnu roku 2019.

7. Závěr
Jednání bylo ukončeno v 18:50.
Zpracoval a zapsal: Ing. Miroslav Staněk 
V Šlapanicích 6.3.2019


